
Informaatioverkostojen kilta Athene ry, Y-tunnus: 1971299-9

Hallituksen kokous 04/2024

Aika: 29.01.2024, klo 16.15
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Paikalla:

Hallitus
Markus Laine (puheenjohtaja)

Kerttu Peura (sihteeri)

Aino Pelander

Alli Kolho

Erik Oksanen

Kalle Keinonen

Niklas Koskela

Matvei Telov

Sara Sofia Koivisto

Valentin Jutila

Vilppu Viinikainen (poistui kohdassa 8.3.)

Muut läsnäolijat
-

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 16.15.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainenmäärä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Alli ja Erik.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Lisättiin kohta “8.9. Talousohje” ja siirrettiin seuraavia kohtia vastaavasti.

Lisättiin kohta “14.2. Phuksien työpisteet” ja siirrettiin seuraavia kohtia vastaavasti.

Hyväksyttiin esityslista muutoksin kokouksen työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat
Niklas ilmoitti, että evääksi on itse tehtyä focacciaa.

6. Kuulumiskierros
Käytiin läpi kuulumiset seuraavasti:

Matvei:Vähän väsynyt olo. On tällä hetkellä koditon, kun viihtyvyysremontti alkaa

ylihuomenna. Viikonloppumeni IE-vaihdossa duunissa ja tavaroiden pakkailussa. Oli



toisaalta luullut, että jäjä olisi tällä viikolla, joten onneksi nyt sittenkin edes vähän

lepoaikaa.

Vilppu:Viikonloppu porukoilla. Vihdoin alkaa olla vähän sellainen fiilis, että saattaakin
saada hommat haltuun.

Erik:Oli aamulla laskemassa pressanvaalien ääniä. Luuli ettei olisi kerennyt kokoukseen,

mutta olikin nopea laskija.

Niklas: Ihan hyvinmenee. To do:lla tällä hetkellä vain työnhakua, mikä aika raskas vaihe.

Aino:Aika raskas viikonloppu. Tai oikeastaan lähti jo torstain killanvaihtopäivän 4h
yöunista, minkä jälkeen IE-vaihto vei vähän viikonlopunkin unet. Nyt palautumista.

Sara Sofia:Menee. Killanvaihto oli hauska, kaikki meni hyvin ja toogakin pysyi päällä.

Myös kyykkä oli kivaa lauantaina! Sen jälkeen illalla piti katsoa leffaa, mutta

kaukosäätimestä oli patterit loppu niin ei pystynytkään.

Kalle:Oli hauska killanvaihto. Perjantaina Tappara-Ilves -peli, muuten aika rento

viikonloppu. Oli nimipäivä viikonloppuna.

Alli: Perjantaina yllättäen iski maailmanpäällekaatumisfiilis. Otti viikonlopun taukoa

kaikesta, mikä jälkeenpäin kyllä hyvä ratkaisu, vaikka nyt hommia riittääkin. Kohokohtana

katsoi koiransa kanssa Lemmikkien salainen elämä -leffan.
Markus:Onnistunut killanvaihto, hyvää duunia kaikilta! Ihan loppuillan sauna ehkä vähän

turha konsepti, perjantai oli todella väsynyt. Kyykkämeni hyvin, ja jollain ihmeellä

pääsivät jatkoon alkupeleistä. Nyt ohjelmassa raivokasta työnhakua.

Kerttu:Chilli viikonloppu. Ainoanamiinuksena pari vaalituloskeskustelua herättänyt

siihen, kuinka homofobisiksi ja triggeröiviksi seuraavat pari viikkoa saattavat mennä.

Harkitsee vähän “ihmisoikeudet eivät ole mielipidekysymys” -tatuoinnin ottamista.

Poissaolevat:

Valentin: En tiedä kuulitteko, mutta olin töissä kv-sitseillä tossa viime perjantaina. Ne meni
hyvin, jengi viihty ja RWBK pauhas. Vietiin porukka Smökkiin toisten sitsien jatkoille, mikä
helpotti omaa siivoustaakkaa🐍 [hallitus sihisi kollektiivisesti käärme-emojin kohdalla]

7. Hyväksyttävät laskut

Peruttiin kokouksen 1/2024 hyväksyntä puuttellisten tositteiden takia:

Saaja Perustelu Summa Päätös

Anni Kekäläinen Killan Flickr yearly subscription 72,99 € Hylätty*

Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Anni Kekäläinen Killan Flickr yearly subscription 72,99 € Hyväksytty

Eetu Heiskanen Retkitoimikunnan kokouseväät 11.1 7,08 € Hyväksytty



Alli Kolho Hallituksen kokouseväät 15.1.2024 9,28 € Hyväksytty

Alli Kolho Kertismukeja ja -lautasia Olkkarille 8,60 € Hyväksytty

Alli Kolho Tohtori-infon 18.1.2024 tarjoilut 48,97 € Hyväksytty

Olli Ullgren
Lukkarivaihdon tilavuokra (Otarannan
kerhotila) 50,00 € Hyväksytty

Kalle Keinonen Hallituksen kokous 22.1.2024 evästarjoilut 10,35 € Hyväksytty

Vilppu Viinikainen
Killan toimihenkilöille annettavat
toimarinauhat 65 metriä, ostettu 23.1.2024 74,75 € Hyväksytty

Ostolaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

S-Business Oy Namubufferi 273,11 Hyväksytty

S-Business Oy Namubufferi 248,41 Hyväksytty

* Huomioksi: Anni Kekäläisen Flickr-vuosimaksukululasku hyväksyttiin jo 8.1.2024

kokouksessa, mutta lisäkuitin löytymisen jälkeen kululaskupyyntö uusittiin, joten se tuli

hyväksyä nyt uudestaan ennen korvauksenmaksamista.

8. Talous- ja hallintoasiat

8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen
HyväksyttiinMikael Uusitalo killan viralliseksi jäseneksi.

8.2. Palautetta hallituksen postilaatikkoon
Kolme uutta palautetta:

- kaksi postilaatikosta tiedottamisen yhteydessä tullutta kiitosta hyvästä

viestinnästä, ja

- yksi killanvaihdon aikana tullut kysymys aasinsiltojen yhteydestä killan

viralliseenmielipiteeseen

Keskusteltiin palautteista. Kiiteltiin kiitoksista ja todettiin, etteivät sitseillä

esitetyt aasinsillat edusta killan virallista mielipidettä, vaan ovat pelkästään

aasinsiltoja.

Siirryttiin kohtaan 12.1.



8.3. Touhutonnihakemukset

Palattiin kohdasta 12.2.

Ei uusia hakemuksia. Markus ehdotti, että jos jollakin on tylsää,

touhutonnilomakkeen toimivuuden voisi kokeilla, minkä jälkeenMatvei ja Kalle

tappelivat siitä, kumpi tämän saa tehdä. [Kalle voitti, ja lomake todettiin

toimivaksi]

Vilppu poistui kokouksesta ajassa 16.45

8.4. Mailchimp-laskujenmaksaminen
Annettiin Erikille oikeudet hyväksyä NiklaksenMailchimp-laskut jatkossa ilman

hallituksen kokouksen erillistä hyväksyntää.

8.5. Toimihenkilörooliin nimittäminen
NimitettiinMatilda Salo toimihenkilörooliin somettajaksi jälkikäteen ilmoitetun

kiinnostuksen perusteella. Roolista ei oltu aiemmin jouduttu jättämään ketään

ulos.

8.6. Toimihenkilöroolista eroaminen
Hyväksyttiin Ruusu Kukkuraisen pyyntö erota toimihenkilöroolista

retkitoimikunnan jäsenenä.

8.7. Dekaanilounas 24.1.
Markus kertoi vuoden ensimmäisen dekaanilounaan kuulumisia seuraavasti:

- Korkeakoulusopimukseen on tulossa inflaatiokorotus, ja aiheesta on

huomenna SCI-puheenjohtajien tapaaminen

- Valintakoehaku-uudistus on valtakunnallisesti keskustelussa,

tarkennusta tullee keväänmittaan

- Lisäksi kielilinjaukset ovat (vaihteeksi) pöydällä

8.8. Namubufferin tilanne
Markus esitteli järkyttävää grafiikkaa Namubufferin tekemästä tappiosta, joka

on jäämässä vuodelta 2023 jopa 2 500 euroon.

Keskusteltiin toimintamahdollisuuksista, ja päätettiin ensin selvittää CTO:n ja

Namumamien kanssa tarkemmin tappion syitä. Jos tarkemman seurannan

koeaika todetaan teknisesti mahdolliseksi, toteutetaan sellainen ja tiedotetaan

samalla koko killalle aiheesta tarkemmin, jotta ryhmäpaine tilanteeseen kasvaa.

Jos nämä toimet eivät auta, katkaistaan käyttö ja selvitetään seuraavia

mahdollisuuksia.



8.9. Talousohje
Erik esitteli liitteenä olevan talousohjeen hallitukselle.

8.10. Muut esille tulevat asiat
Markusmuistutti muistuttelemaan toimihenkilöitä perjantain

toimintasuunnitelman deadlinesta.

Siirryttiin tauolle ajassa 17.17.

Palattiin tauolta ajassa 17.23.

9. Viestintä
9.1. Hallituksen toiminnasta viestiminen

Kerttu ja Niklas esittelivät suunnitelman siirtää nostot hallituksen kokouksista

Telegram-viesteiksi Athenen torveen, jotta tiedotus saadaan

reaaliaikaisemmaksi. Hallituslaisilla onmahdollisuus jättää pöytäkirjoihin

kommentteja, jos toivoo jonkin tietyn asian nostettavaksi.

9.2. Killan nimen käyttäminen henkilökohtaisissa projekteissa
Keskusteltiin killan nimen käyttämistä mahdollisessa kalenteriprojektissa.

Aiheesta on keskusteltu edellisen kerran hallituksen kokouksessa 31/2022.

Sovittiin, että jos projekti toteutuu ja halutaan killan alaiseksi, yhteistyöstä on

sovittava tarkemmin kun yksityiskohdat varmistuvat.

9.3. Muut esille tulevat asiat
-

10. Opintoasiat
10.1. Tekniikan edistämissäätiön Hyvä opettaja -palkinto 2024

Alli nosti esille hallitussähköpostiin tulleenmainostuksen Hyvä opettaja

-palkinnosta. Sovittiin, että Alli tekee kyselyn, johon kiltalaiset voivat jättää

ehdotuksia, ja hallitus tekee näiden pohjalta päätöksen killan ehdokkaasta.

10.2. Informaatioverkostojen koulutusneuvosto 23.1.
Markus oli paikalla ja esitteli kuulumiset seuraavasti:

- Diplomitöiden hyväksyntää

- Paljon keskustelua opinnäytetöiden hallinnon uudesta järjestelmästä,

mutta tämä ei liene opiskelijanäkökulmasta kovin suuri muutos

- Keskustelua korkeakoulujen välisestä suunnitelmasta yhteistää

työharjoittelusta annettavaan opintosuoritukseen liittyviä käytäntöjä

saatavan opintopistemäärän osalta. Opiskelijoiden näkemyksiä on

kyselty, ja niitä saa edelleen esittää hallopedien välityksellä.

10.3. SCI:n koulutusportfolion ja koulutuspolkujen typologia -työpaja 23.1.
Alli oli paikalla ja esitteli kuulumiset seuraavasti:



- Työpajassa käytiin keskustelua lähinnä CCIS:n eri maisteritrackien

mainonnasta ja hallinnollisesta rakenteesta

- Infolle tai tepsylle ei erityistä lakkautus- tai muutakaan uhkaa.

- Lopulta ei juuri päätöksiä mihinkään suuntaan, mutta keskustelua

teknistieteellisen kandidaattiohjelman tuomasta lisäarvosta verrattuna

tilanteeseen, jossa SCI:n eri kandipääaineet olisivat omia ohjelmiaan.

10.4. Muut esille tulevat asiat
OPN-vaihto tapahtuu viikonloppuna!

Opintosektorilla on hyviä ja suuria visioita; mm. mouhomaanantain

järjestämissuunnitelmista ja kiinnostuksesta keskusteltu.

Lisäksi Allilla on työn alla englanninkielisille nettisivuille edunvalvonta-osion

lisääminen.

11. Yrityssuhteet
11.1. Ajankohtaiset asiat

Merkittiin tiedoksi seuraavat kuulumiset:

- Edustuslounasmennyt mukavasti viime tiistaina.

- Nitor-exculta saatu hyvää palautetta.

- Sopimusallekirjotukset etenevät.

Siirryttiin kohtaan 13.1.

12. Yhteisö
12.1. Tulevat vuosijuhlaedustukset

Siirryttiin kohdasta 8.2.

Sovittiin vuosijuhlaedustukset seuraavasti:

● Muistinnollaus 1.3. // Kerttu ja Niklas
● Man@ger 15.3. //Vilppu, ja toimareista seuraksi Anni Kekäläinen

● TF 16.3. // toimareille

Keskusteltiin myös edustusten jakamiskäytännöistä toimareille, kun

etukäteiskyselyjä ylijäävistä paikoista on alkanut tulemaan jonkin verran.

Sovittiin, että jos hallituksesta ei lähde kukaan, laitetaan läpinäkyvyyden ja

tasapuolisuuden ylläpitämiseksi kaikki kutsut Toimarichattiin, ja etukäteen

kiinnostuksen ilmoittaneille voidaan ilmoittaa päivä, jona tuota chattia

kannattaa seurata.

12.2. Muut esille tulevat asiat
Vilppu ilmoitti, että toimarinauhat ovat nyt hallituskaapissa valmiiksi

leikattuina nipussa, ja toimareille saa antaa niitä kun kysyvät.

Lisäksi Athene x PT kyykkätreenit tapahtumassa lauantaina 3.2.



Palattiin kohtaan 8.3.

13. Tapahtumat
13.1. Killanvaihdon palauteboksi

Siirryttiin kohdasta 11.1.

Palautteissa ei ollut mitään ihmeellistä - lähinnä kehuja ruoasta - mutta

todettiin, että palautekäytäntö on hyvä rakentavan palautteen varalta, ja

toisaalta myös kehuja onnistuneista tapahtumista on aina kiva saada.

13.2. Muut esille tulevat asiat
Ystävänpäiväsitsien tiedotus tulossa.

14. Phuksi- ja ISOasiat
14.1. ISOhaku alkaa 31.1.

Merkittiin tiedoksi, että tämä on tapahtumassa - HAIppista! ISOjenmäärä on

päätetty pitää samana.

14.2. Phuksien työpisteet
Keskusteltiin, mihin tapahtumiin phukseja voidaan ottaa suorittamaan

työpisteitä, jos tämä on syksyltä jäänyt. Päädyttiin juhlavuosiviikon tanssiaisiin

ja seminaariin.

14.3. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin phuksien hyvinvointivalmennuksen aikataulusta ja järjestelystä.

Koetetaan löytää hallituksesta tukea aiheeseen, ja suolattiin ainakin Sara Sofia,

Vilppu ja Niklas selvittelemään asiaa hyvinvointigurujen kanssa.

15. MKV-asiat
15.1. ISOinfo 31.1.

Merkittiin tiedoksi Valentinin terveiset:

Tänne olisi tarkoitus saada KV-tyyppejäkin paikalle kuuntelemaan.

15.2. Muut esille tulevat asiat
-

16. Muu toiminta

16.1. Sakkojen päivitys
Täsmennettiin ohjeistukseen, että sakkokäytäntöjen kohta “Kuulumisten

puuttuminen” kattaa koko oman sektorin esityslistan täytön.

Annettiin Valentinille sakko liianmyöhäisestä ilmoituksesta

kokouspoissaolosta, sääntöjenmukaisesti kolme sakkoa ja performanssi.



16.2. Pöytäkirjojen tarkastukset
Kaikki kunnossa.

17. Muut esille tulevat asiat
AYY:n järjestökoulutus tapahtuu nyt keskiviikkona klo 16, mutta todettiin, että kukaan

hallituksesta ei valitettavasti pääse paikalle.

Päätettiin hallituksen kesäpäivien ajankohdaksi 2.-4.8.!

18. Seuraava kokous
Seuraava kokous pidetään 5.2. kello 16.15. Eväsvuorossa Erik.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 18.01.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________ ________________________________________

Alli Kolho Erik Oksanen

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________ ________________________________________

Markus Laine Kerttu Peura



Liite 1 - Talousohje hallitus-edition 2024

Budjetti ja osallistumismaksut

Varmista ennen tapahtumaa tai hankintaa rahastonhoitajalta tai hallituksen jäseneltä,

että hankinta on huomioitu talousarviossa. Jos tapahtumassa kerätään

osallistumismaksuja, ole yhteydessä rahastonhoitajaan ennen tapahtumaa.Maksujen

kerääminen on helpompaa ennen tapahtumaa kuin sen jälkeen.

Ennakko

Jos olet tekemässä hankintoja omalla rahallasi, kilta voi myöntää ennakkoa. Ennakon

myöntää hallitus kokouksessaan, joten ole ajoissa liikkeellä. Tapahtuman jälkeen tee

kulukorvaus normaalisti, ja rahastonhoitaja maksaa loput tai antaamaksuohjeet

ylimääräisen ennakon palauttamiselle. Ennakkoa voi pyytää rahastonhoitajalta

vapaamuotoisesti.

Laskutusyhteystiedot

Helpointa on, jos toimittaja voi laskuttaa kiltaa suoraan. Killan laskutusyhteystiedot

löytyvät täältä: athene.fi/laskutus. Sivun voi välittää suoraan toimittajalle tiedoksi.

Kuitit

Kun teet hankintoja killalle, ota aina kuitti talteen.

Vinkki 1: Ota heti kassalla kuva paperisesta kuitista, ettei se kerkeä kadota.

Vinkki 2 : Ruuat kannattaa tilata verkkopalveluiden kautta, jotta saat kuitin

sähköpostiin.

Kulukorvaukset

Tee kululasku osoitteessa: athene.fi/kulukorvaus

● Kulukorvauskuitissa tulee olla:

-mitä on ostettu

-mistä on ostettu

-summa euroina

-päivämäärä

-maksutapa (esim. korttityyppi ja viimeiset neljä numeroa)

-mielellään ALV-%

-digitaalisissa kuiteissa maksajan nimi

http://athene.fi/kulukorvaus


Esimerkiksi pelkkä korttimaksutosite ei riitä, eli ravintolasta ja muualta on
pyydettävä kokonainen kuitti!

● Nettimaksujen kohdalla näiden kriteerien täyttymiseen tarvitaan useinmyyjältä

saadun kuitin lisäksi näyttökuva tai kuitti omasta verkkopankista.

● Mikäli tuotetta ostetaan toiselta yksityishenkilöltä (tori.fi tms.) vaaditaan

verkkopankkikuvan lisäksi “kuitiksi” näyttökuvamyynti-ilmoituksesta ja

keskustelusta, josta käy ilmi kaupan sopiminen.

Hallituksen hyvä tietää:

● Suosikaa verkkolaskutusta, en vielä oo keksiny yhtäkään tilannetta missä

joutuis käyttään paperilaskua? ja laittakaa laskut suoraan rahastonhoitajalle

maksettavaks (vaikka ne olis tullu teille), esim. forwardoikaa suoraan

rahastonhoitaja@athene.fi

● Tehkää kululaskut ajoissa :) ja muistuttakaa toimareitannekin tekemään niin!

● Kuka tahansa hallituksen jäsen voi myydä hallituskaapista asioita (haalarimetkit

yms).Käteismyynnit tuleemerkata kassalippaassa olevaan lappuseen.
MobilePay-maksuissa pitää aina olla joku viesti!!!!!!!!! (Esim. “2 x

Haalarimerkki”) Käyttäkää niitä valmiita QR-koodejaMobilePay-maksuihin, niin

vältytään turhilta virheiltä.

● Alkoholit omalle kuitilleen (erit. KV/Vallu)

● Pyytäkää Rahikselta kun tarviitte maksulliseen tapahtumaanmaksutiedot, niin

Rahis laittaa tilisiirto-ohjeet ja mobilepay-linkin! Kuka tahansamuukin voi

halutessaan tehdä itseMobilePay-maksulinkkejä helposti netissä killan

MobilePaynMyShop-numerolla 59119: Luomaksulinkki yrityksellesi -

MobilePay.fi

● Laittakaa (maksullisten) tapahtumien ilmot tarpeeks ajoissa, että maksut

ehditään katsoa ennen tapahtumaa läpi ja sopikaa rahastonhoitajan kanssa aina

etukäteenmitenmaksuasiat (muikkarit, karhuaminen yms.) hoidetaan. Infotkaa

tästä myös toimareitanne, jotka järkkää tapahtumia.

● Näyttäkää esimerkkiä kiltalaisille ja toimareille buduasioista i.e. pysykää teiän

omissa budjeteissa mahd. hyvin, mutta käyttäkää ihmeessämyös sen verran

rahaa kun olitte ajatellu vuoden aikana käyttää. Erityisesti opinto- ja

mailto:rahastonhoitaja@athene.fi
https://www.mobilepay.fi/yrityksille/maksulinkki
https://www.mobilepay.fi/yrityksille/maksulinkki


hyvinvointitapahtumiin voi käyttää rahaa, koskame saadaan sitä koululta. Kun

laittossoppari on tehty, ohjeistetaan teitä vielä tarkemminmihin tapahtumiin

saa ja pitää käyttää rahaa, jotta saadaan kaikki meille allokoitu raha käytettyä.

● Kannustakaa toimareitanne (myös kevään jälkeen) järkkäämään ne tapahtumat,

joihin on budjetoitu rahaa. Ohjeistakaa toimareitanne seuraamaan omaa

budjettiaan ja kyselkää ajoissa, miten niillä menee (tarvitaanko esim lisää rahaa

<- huomattavasti helpompi hoitaa etukäteen). Puuttukaa ajoissa reilusti yli
budjetin meneviin tapahtumiin/kuluihin

● Vujuedustukset: kilta korvaa 75% vujuedustuksista 75-xx€? saakka
(kulukorvaukseen screenshot verkkopankista ja sähköpostista, jossa on

maksuohjeet) Jos vujuille osallistuu useampi kuin kaksi edustajaa, niin kaksi

edustajaa hakevat killalta korvausta ja muuten kulut sumplitaan keskenään.

Kilta korvaa vujulahjoista 20,00€. Tarvittaessa korvauksen suuruudesta voidaan

keskustella, mikäli osallistumismaksu on huomattavan suuri. Mikäli vujulahja

ostetaan esimerkiksi tori.fi.Tulee kuitin lisäksi olla kuvankaappaus

myynti-ilmoituksesta.


